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stadsledningskontorets juridiska avdelning kvittera medel och 

handlingar som kommer till nämnden, förordna annan i sitt ställe 

samt bevaka stadens rätt inom nämndens förvaltningsområde. 

 

Nämnden beslutade den 22 mars 2011 fattat ett beslut om 

rättegångsfullmakt och detta nya beslut föranleds av 

personalförändringar inom juridiska avdelningen och ersätter det 

tidigare fattade beslutet. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

7 maj 2015. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 

 

§ 16 

Anmälningsärenden 

Arbetsmarknadsnämnden beslutade att lägga följande ärenden till 

handlingarna: 

a) Arbetsmarknadsnämndens protokoll från den 24 mars 2015, 

justerat den 27 mars 2015 samt den 28 april 2015 justerat den 

29 april 2015. 

b) Protokoll från möte med rådet för funktionshinderfrågor den 

13 maj 2015. 

c) Beslut fattade av tjänsteman enligt delegation med dnr 2015-

005 respektive 2014-0028. 

d) Till nämnden inkomna handlingar till och med den 7 maj 

2015. 

e) Protokoll från förvaltningsgruppens möte den 13 maj 2015, 

justerat den 18 maj 2015. 

 

§ 17 

Nämndens frågor 

En skrivelse angående livslångt lärande överlämnades från Emilia 

Bjuggren (S), Awad Hersi muffle (MP) samt Tina Kratz (V) till 

nämnden för beredning. 
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En skrivelse angående prova-på-studier överlämnades från Emilia 

Bjuggren (S), Awad Hersi muffle (MP) samt Tina Kratz (V) till 

nämnden för beredning. 

 

En skrivelse angående konsekvensbeskrivning av höjda kostnader 

för att anställa unga överlämnades från Johanna Sjö (M), Gulan 

Avci (FP), Johan Fälldin (C) samt Ofelia Namazova (KD) till 

nämnden för beredning. 

 

Nämnden beslutade att godkänna att Awad Hersi (MP) den 19 maj 

2015 deltog vid SNS Arbetsmarknadsdag 2015: Recept mot 

långtidsarbetslösheten. 

 

Presidiet presenterade den praxis som råder gällande deltagande vid 

konferenser/seminarier eller liknande. Om ledamot/ersättare önskar 

delta vid en konferens eller liknanden kopplat till nämndens 

ansvarsområde, och önskar att nämnden ska bekosta detta, ska 

frågan om deltagande behandlas av nämnden. 

§ 18 

Förvaltningsinformation 

Tf förvaltningschef Thomas Lundberg lämnade följande 

information. 

- Avtalsskrivning gällande upphandling av komux och sfi i 

enlighet med det beslut nämnden fattade den 28 april pågår. 

______________________ 


